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                                      PROTOKÓŁ NR XXV/2017                       projekt       

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 28 kwietnia 2017 roku 

 

XXV Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXV sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

Ad.2. 

Proszę państwa, zanim przedstawię porządek obrad proszę abyśmy minutą ciszy uczcili pamięć 

zmarłego Zygmunta Smołę. 

MINUTA CISZY. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zgodnie z paragrafem 32 statutu 

gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Przystępujemy do przyjęcia 

porządku obrad. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad wraz z 

autopoprawkami – proszę o podniesienie ręki. 

Za 12 osób/ 12 obecnych 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i przedstawia się następująco; 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXV Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/155/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 16 
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października 2015 r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich 

należących do gminy Kobierzyce. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/237/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

4 marca 2016 r. w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi dla jednostek budżetowych Gminy 

Kobierzyce. 

8. Podjęcie  uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora GCKIS – projekt 

uchwały zostanie przedłożony po posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy 

Kobierzyce.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce dla części terenów położonych 

w Gminie Kobierzyce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Majowej w środkowo-wschodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Akacjowej w środkowo-wschodniej części wsi Cieszyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Akacjowej w środkowo-zachodniej części wsi Domasław. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Sportowej w północno-zachodniej części wsi 

Małuszów. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sosnowej w północnej części wsi 

Ślęza. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Pustków Żurawski oraz osiedla Żurawice położony w 

obrębach: Pustków Żurawski i Żurawice. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ogrodów działkowych położonych w południowo-środkowej części obrębu 

Żurawice. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XXIII/432/17 z dnia 

27 stycznia 2017r. w sprawie nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

19.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr L/262/98 z dnia 10 

czerwca 1998r. roku w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Bielany Wrocławskie. 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic we wsi Kobierzyce. 

22.  Interpelacje radnych. 

23. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

24. Zapytania radnych i sołtysów. 

25. Wnioski i sprawy różne. 

26. Komunikaty Przewodniczącej. 

27. Zakończenie obrad.                                                                  

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy? 

Za – 12 osób /z 12 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 

  

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przeczytał sprawozdanie z bieżącej działalności               

/ załącznik nr 2/.  

Na salę obrad przyszedł radny Dariusz Matuszewski. 

 

Ad.6. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Na salę obrad przyszedł radny Jarosław Zawisza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XXV/471/17 w sprawie zmiany uchwały nr XI/155/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 16 

października 2015 r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich 

należących do gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. Proszę tylko o wyjaśnienie - czy można dopisać w 

tytule uchwały "obsługi prawno-finansowej"?  

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Jest to zapis ustawowy, nazwa własna więc nie można. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska : Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE:  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska :  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXV/472/17 w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/237/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

4 marca 2016 r. w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi dla jednostek budżetowych Gminy 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: W związku z tym, że komisja 

Rewizyjna wystąpiła do Kancelarii Prawnej z prośbą o opinię co do właściwości skargi i takowa 
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opinia została przygotowana, zarządzam 15 minut przerwy i proszę Komisję Rewizyjną o 

wypracowanie opinii na temat skargi. 

PRZERWA 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady i stwierdzam, że 

Rada Gminy po przerwie posiada quorum i jest władna do podejmowania uchwał. Proszę 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Matuszewski omówił projekt uchwały i przedstawił 

opinię Komisji Rewizyjnej - Komisja uznała skargę za bezzasadną.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXV/473/17 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Gminnego Centrum 

Kultury i Sportu w Kobierzycach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. Proszę o 

wykreślenie dwóch numerów działek w ustępie 3 punkt 3. W punkcie 4 proszę dopisać: oraz 

sporządzenie mpzp. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXV/474/17  w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały z wnioskiem aby w tytule uchwały wykreślić: " dla części terenów położonych w 

Gminie Kobierzyce".  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Wiesław Muraczewski: Zmieniły się przepisy ustawowe, które wyraźnie mówią o 

bilansowaniu terenów wyłączonych. Dlatego też gdybyśmy nawet chcieli ująć tereny poza tymi, które 

są ujęte to nie bardzo będziemy mogli bo ustawodawca zobowiązuje nas do bilansowania terenów. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Tak, w ustawie o rewitalizacji 

dodano dodatkowy "kaganiec" dla gmin - przy sporządzaniu jakiejkolwiek zmiany nawet cząstkowej 

trzeba robić bilans terenów o danym przeznaczeniu. Najtrudniejszy jest bilans dla zabudowy 

mieszkaniowej. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Mamy to szczęście, że procedury planistyczne 

rozpoczęliśmy dawno , gdy  łatwiej było o zgody rolne. od dwóch albo trzech lat nie ma żadnego 

wniosku rolnego. Mimo wsparcia gminy te wnioski nie przechodzą. Wg mnie 10 arowe działki nie 

zmienią zainteresowania działkami.  

Radny Łukasz Orfin: A propos wielkości działki - nie wiem czy to coś da czy nie da, ale mieszkańcy 

zwłaszcza na południu od bardzo dawna mówią już o tym, żeby ten areał zmniejszyć. 

Radny Czesław Stadnik: Jeżeli chodzi o ten bilans - czy to się odbywa globalnie w skali gminy czy 

na poszczególne miejscowości? 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: I globalnie i na poszczególne 

miejscowości.  



7 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXV/475/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.11. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXV/476/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Majowej w środkowo-wschodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.12. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 
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Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXV/477/17  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Akacjowej w środkowo-wschodniej części wsi 

Cieszyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.13. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały . 

Sale obrad opuścił radny Łukasz Orfin. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXV/478/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Akacjowej w środkowo-zachodniej części wsi 

Domasław. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Na salę wrócił radny Łukasz Orfin. 

 

Ad.14. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXV/479/17  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Sportowej w północno-zachodniej części wsi 

Małuszów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.15. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały . 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXV/480/17  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sosnowej w północnej części wsi Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.16. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXV/481/17  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Pustków Żurawski oraz osiedla Żurawice położony w obrębach: Pustków 

Żurawski i Żurawice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.17. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XXV/482/17  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ogrodów działkowych położonych w południowo-środkowej części obrębu 

Żurawice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.18. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXV/483/17  w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XXIII/432/17 z dnia 

27 stycznia 2017r. w sprawie nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.19. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXV/484/17 w sprawie zmiany  uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr L/262/98 z dnia 10 

czerwca 1998r. roku w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Zastępca Wójta gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Chcemy unikać nazywania naszych ulic 

niepolskimi nazwami dlatego  rozmawiałem z przedstawicielem firmy, że ulica Materialise nam nie 

odpowiada. Zaproponował nazwę - ulica Przyrostowa, co też nie do końca nawiązuje do naszego 

nazewnictwa, dlatego wspólnie wybraliśmy - ulicę Belgijską. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa zaproponowała nazwę - ulica 

Belgijska. Taki był wniosek Komisji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Przystępujemy do głosowania 

wniosku Komisji Rolnictwa: 

Za przyjęciem wniosku - 14 osób/ 14 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wniosek został przyjęty. 

Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXV/485/17  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.21. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XXV/486/17  w sprawie nadania nazw ulic we wsi Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.22. 

Brak. 

 

Ad.23. 

Brak. 

 

Ad.24. 

Radny Łukasz Orfin: A propos KPWiK - muszę powiedzieć o spółce w samych superlatywach. 

Sprzęt również mają profesjonalny. Moja sugestia, żeby naszą ekipę porządkową wyposażyć w lepszy, 

profesjonalny sprzęt. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Podjęliśmy już działania w kierunku prezentacji 

najlepszych zamiatarek do ulic, chcemy podjechać do Krakowa, do Katowic gdzie te zamiatarki 

działają. Jest to koszt niemały bo w granicach miliona złotych, ale taka zamiatarka może w ciągu kilku 

dni całą gminę obsłużyć. 

Radny Czesław Stadnik: Chciałbym zadać kilka pytań: 

- Rozbudowa szkoły w Bielanach Wrocławskich. Koncepcja jest gotowa, kiedy będzie ogłoszony 

przetarg na projektowanie? 

- Sygnalizacja świetlna w Domasławiu - swego czasu prosiłem żeby gmina przejęła część ósemki 

Bielany, Domasław Magnice, przewidując problemy związane z przejęciem przez powiat w zarząd tej 

drogi. I problemy oczywiście są. Sygnalizacji nie ma już od miesiąca, słupki które zabezpieczały 

przejście dla pieszych od dwóch miesięcy się nie pojawiają, już nie mówiąc o takich drobiazgach jak 

czyszczenie studzienek co robi gmina, przycinanie drzew co robi gmina itp. Skoro wszystko to spada 

na gminę to nie rozumiem dlaczego gmina nie przejęła tej drogi na własność. 

- Duży rów, który przechodzi pod ósemką i biegnie w kierunku Ślęży - folia z budowy jest przez wiatr 

zwiewana i zatyka ten rów. Trzeba zwrócić sie do właściciela budowy i zmusić go żeby on po sobie 

sprzątał. 

- Początek ulicy Skrajnej przy ulicy Oławskiej - firma transportowa składuje tam swoje materiały i 

niszczy tą ulicę. Droga była utwardzona  a w tej chwili tam jest jedno wielkie bagno. Jeżdżą tam 

różnego rodzaju spychacze i dewastują. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jeśli chodzi o pytanie dotyczące szkoły w Bielanach - jest 

przygotowana procedura przetargowa, posiadamy koncepcje. Mieliśmy ostatnio spotkanie z radnymi z 

Bielan Wrocławskich, teraz będziemy wchodzili w etap projektowania. Sygnalizacja w Domasławiu - 

z tego co wiem, starosta podjął decyzję o zleceniu naprawy sygnalizacji za kwotę przekraczającą 20 

tys. zł. Rozmawialiśmy również o tym co na przyszłość. Propozycja gminy była taka żeby przejąć tą 

sygnalizację i utrzymywać ją na bieżąco. Będziemy się zastanawiali o dzieleniu się kosztami - 

zarówno sygnalizacja w Domasławiu jak i w Bielanach Wrocławskich. Wysokie koszty naprawy - te 

20 tys. zł o których wspomniałem wynikają być może z tego że sygnalizacja nie jest związana stałą 
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umową serwisową. Jeśli chodzi o folie w rowie - zgłoszę to. Ulicę Skrajną również zgłoszę 

pracownikowi, żeby to zobaczył. Zaniepokoił nas fakt że przy sklepie w Domasławiu zaczęły się 

niezbyt estetyczne ruchy ale mamy wiedzę, że to zakupiła firma , która jest związana z budową sieci 

energoelektrycznych. właściciel zamierza w przyszłości zagospodarować to jako miejsce siedziby 

swojej firmy. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Mamy ustalone ze starostą tak, że przejmiemy drogę z 

Magnic do Bielan Wrocławskich ale pod jednym warunkiem - że droga z Rolantowic do Damianowic 

będzie wtedy drogą naszą, a ósemkę przejmiemy jeśli będzie wykonana nakładka przez starostwo. 

Szacuję, że koszt nakładki od Magnic do Bielan Wrocławskich to będzie około 2 mln zł.  

Radny Jarosław Zawisza: 

 1. Dwa Światy - wiem, że do wójta wpłynął wniosek od mieszkańców jeśli chodzi o przejazd. Tam 

droga jest porządnie zrobiona ale ona się tak korkuje, że mieszkańcy wiedzą o której godzinie będą 

ludzie przejeżdżali po chodniku. Ostatnio na komisji puściłem panom policjantom film - wiadomo o 

której godzinie włączyć kamerę i nagrać jak samochody jeżdżą po chodnikach. Wystarczy tam 

postawić kołki na chodniku żeby nie wjechał tam samochód.  

2. druga sprawa to zrobienie wzniesień na przejeździe ale nie wiem czy to coś da bo mieszkańcy 

mówią że to wtedy kiedy są imprezy w ATM-ie. Każdy organizator imprezy ma obowiązek zadbać  o 

bezpieczeństwo ruchu wokół swojego miejsca. Mamy Policję, powinni się chyba skontaktować z 

Policją i zadbać o to żeby ruch był w czasie imprez w miarę płynny.  

3. Na ulicy Brzozowej na przeciwko placu zabaw - pan Ligas deklarował, że w kwietniu będzie 

poprawiona nakładka. Ona tam jest skręcana ale uległa zniszczeniu i pan Ligas mówił, że zrobimy 

stałą betonową.  

4. Piękny chodnik między Klonową a Wiosenną gdzie oświetlenie jest z ledów, w tej chwili duża 

część ledów już się nie świeci.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Jeśli chodzi o tą ulicę Dwa światy to 

też dostałam wczoraj maila od zarządcy taki wniosek - załączę do protokołu, żeby przekazać do 

Referatu dróg /załącznik nr 3/. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Pan Ligas już się zajął tematem. To nie ruch do ATM-u 

bo przecież tam jest możliwość wyjazdu w zupełnie innym kierunku. Zrobimy to co jest w tym piśmie 

wskazane, to nie są wielkie koszty.  

Radny Adam Raś: Odniosę sie do kolegów radnych z Bielan, którzy tak ciągle mówią o drogach - w 

budżecie jest zostawione 2 miliony zł na drogi wewnętrzne w Bielanach. Jeśli z tych środków te 

dodatkowe drogi, które mają być robione to jak najbardziej ale z żadnych innych. Od jakiegoś czasu 

na stronie TuKobierzyce pokazany jest projekt terenu sportowo-rekreacyjnego w Bielanach 

Wrocławskich. Po co w tym miejscu są dwa Orliki? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jak robimy projekt to rozmawiamy i analizujemy potrzeby. Nasze 

sugestie były różne bo to był plac, który można było wykorzystać w jakiś sposób, wobec tego my 
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planowaliśmy wykonać tam pierwotnie jedno boisko orlikowe i tak jak w Jaszowicach jest boisko 

zastępcze do boiska głównego czyli do treningu w okresie kiedy na trawę sie nie wchodzi, natomiast 

drugimi boiskami miały być boiska ze sztuczną nawierzchnią wielofunkcyjne. Padła taka sugestia i 

myśmy się do niej przychylili, żeby to były dwa takie boiska i tak zostały one zaprojektowane. 

Radny Adam Raś: To co czytam jest to decyzja radnych oczywiście. Żeby nie było tak, że za jakiś 

czas będziemy głosować żeby w Bielanach robić boisko wielofunkcyjne do siatkowi, koszykówki czy 

kort tenisowy lub boisko do badmingtona. Uważam, że w tym miejscu jak najbardziej jest potrzebne 

boisko wielofunkcyjne. To zostanie na lata. 

Radny Jarosław Zawisza: Pan radny Raś nie zna potrzeb jakie są w tym regionie. Sprawa była 

przemyślana więc apele, że coś należy przemyśleć proszę zostawić. Koncepcja została zatwierdzona, 

teraz kwestia projektowania. Radni ze Ślęzy i z Bielan wiedzieli jakie decyzje podjęli. 

Radny Adam Raś: Nie ma orlika na terenie gminy Kobierzyce poza Tyńcem, które jest oblegane 

przez wszystkie drużyny z terenu całej gminy. W tej chwili jest to boisko szkolne. Proszę przeczytać 

co mieszkańcy Bielan piszą na ten temat.  

Radny Dariusz Matuszewski: Będzie rozbudowywana szkoła i zostanie zabrane boisko przy szkole. 

Jest to obiekt w Ślęzie i my nie mamy więcej terenów gdzie byśmy mogli postawić coś gminnego. Tak 

więc niech się pan radny Raś nie martwi. Ma pan jakąś awersję do tych Bielan nie wiem dlaczego. My 

na temat pana miejscowości nigdy się nie wypowiadamy. 

Radny Adam Raś: To, że nie ma terenu na takie inwestycje to nie wiem - pewnie są. Wczoraj na 

komisji rolnej przyjrzeliśmy się, znalazłby się taki teren trochę na południu Bielan, ale jest 9 ha 

agencyjnych które można przejąć pod takie tereny. Dzisiaj nie ma tego konfliktu ale za parę lat będzie 

konflikt czyje to jest - czy Ślęzy czy Bielan.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Nie 9 tylko 4,5 ha, natomiast powiem z punktu widzenia inwestora - 

my mamy tą koncepcję wykonaną,  przygotowaną, jesteśmy na etapie bardziej wykonawczym. W tym 

rejonie jeśli chodzi o boisko wielofunkcyjne to najbliższe jest przy szkole i ono może funkcjonować. 

Na tym terenie o którym rozmawiamy już na pewno niczego nie zmieścimy  jak będzie wykonane w 

takiej technologii to tak po prostu zostanie. Funkcje wielofunkcyjne zostaną zachowane. Teren na 

południu Bielan to nie jest teren gminny, on tylko w mpzp jest jako możliwy do przejęcia, choć nie 

jest to takie łatwe. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Bardzo często o tym wspominam, że w naszej gminie są 

miejscowości i podział na północ i południe. Państwo z Bielan nie obrażajcie się. Macie po prostu 

większą siłę przebicia - macie przewodniczącą rady, macie przewodniczącego komisji rewizyjnej i 

budżetowej. Nasze wnioski od Kobierzyc na południe są troszeczkę marginalizowane. W tej chwili 

budujemy boisko w Solnej- szatnię i rozbudowujemy boisko. W moim przekonaniu takim dobrym 

pomysłem budowy orlika byłoby na południu gminy. Mam wrażenie, że wszystkie pomysły państwa  

radnych z Bielan są realizowane ad hoc i natychmiast i nikt z nas radnych nie ma odwagi / oprócz 
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nielicznych /powiedzieć tego panom wójtom jako organowi wykonawczemu. Takie wrażenie ma część 

radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Pani radna w nie wszystkich 

rozmowach uczestniczy na przykład moich z panem wójtem, o czym rozmawiamy a rozmawiamy też 

o tym, żeby się rozwijała równomiernie cała gmina, żeby na południe szły środki bo ja też o to 

zabiegam, a to że północ jest bardziej rozwinięta to chociażby przez węzeł bielański tam się 

znajdujący.  

Radny Jarosław Zawisza: Pani radna nigdy nie usłyszała od radnych ze Ślęzy czy z Bielan jakiegoś 

podważenia sensu inwestycji w Kobierzycach. Powiedziała pani, że ma być zbudowane boisko, ma 

być zbudowany też orlik jak dobrze pamiętam. Ma być jakieś boisko treningowe, ma być 

nawierzchnia i jest w Kobierzycach piękna - chcielibyśmy mieć taką w Bielanach. Nikt z nas nigdy nie 

podważył sensu przebudowy tego boiska mimo że koszty wzrosły dwu lub nawet trzykrotnie w 

stosunku do pierwotnych jakie były w WPF-ie. Wiele inwestycji jest robionych najpierw w 

Kobierzycach jak chociażby szkoła, cmentarz. Nigdy radny z Bielan nie powiedział - a dlaczego tak, 

wszyscy zagłosowaliśmy za tym , żeby tak było. Dlatego myślę, że nas pani źle ocenia. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Ja nie mówiłam o Kobierzycach, ja nie jestem radną 

Kobierzyc tylko całej gminy. Rozumiałabym, że orlik powstaje w Wysokiej ale blisko dwa orliki w 

tym miejscu to akurat /.../ . Co do Kobierzyc - czy sie panu podoba czy nie, to Kobierzyce są centrum 

gminy. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jeśli chodzi o boisko kobierzyckie - tutaj nie będzie orlika, tu będzie 

boisko piłkarskie ze sztuczną nawierzchnią, natomiast to jest równolegle realizowane, został złożony 

wniosek o pozyskanie środków zewnętrznych i od tego boiska starujemy. Na ostatnim spotkaniu 

zostało zaakceptowane boisko wielofunkcyjne w Kuklicach więc staramy się wychodzić dalej. Jeśli 

chodzi o orlika w Wysokiej - w Wysokiej mamy bardzo duży deficyt gruntu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Podejmowaliśmy dzisiaj uchwałę o 

zmniejszeniu areału działek pod zabudowę i że jesteście zadowoleni państwo z południa a właściwie 

to najwięcej rozmów prowadziłam ja z panem wójtem, żeby  tam te działki pozmieniać więc proszę mi 

nie mówić że ja zabiegam tylko o Bielany.  

Radny Adam Raś: Jesteśmy wdzięczni, że pani tak zabiegała o te 10 arów, ale odniosę się tutaj do 

wypowiedzi pana radnego - nikt nie kwestionuje że w Bielanach jest potrzebny ośrodek sportowy. Jak 

najbardziej, że jest potrzebny. ale zadałem proste pytanie - po co dwa orliki? Żeby było tyle chociaż 

młodzieży żeby ten jeden orlik był wykorzystany. To nie jest na złość, na przekór państwu tylko po 

prostu sie zastanówmy. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Nie antagonizujmy gminy. Robi się i na południu i na 

północy. Jesteście państwo Radą. To Rada decyduje co będziemy robić. Radnych z Bielan jest 3 a 

pozostałych radnych jest 12. Proszę państwa zrobiliśmy boisko w Budziszowie, w Dobkowicach, w 
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Królikowicach. Tam pies z kulawą nogą nie idzie. Patrzmy też pod tym kątem na to. To nie sztuka 

zbudować boisko. Róbmy tam gdzie faktycznie jest potrzeba. 

 

Ad.26. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska – kilka komunikatów: 

-Sesja w maju planowana jest w ostatni piątek maja. 

-22 czerwca sesja absolutoryjna - poproszę panów przewodniczących Komisji o zrobienie komisji 

wspólnej przed sesją majową. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Zróbmy normalne komisje a nie komisję wspólną. Nie 

można zrobić normalnych komisji? 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Można pani radna, tylko wtedy pan 

wójt Kopeć i pani skarbnik muszą być na każdej komisji. Ostatnio robiliśmy wspólną. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej  Jarosław Zawisza: Członkowie komisji budżetowej 

jednogłośnie się wypowiedzieli, że wolą komisje wspólne bo wtedy wszyscy radni słyszą i nie ma 

czegoś takiego, że było coś omawiane na komisji budżetowej a inni radni nie słyszeli.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ja tylko zaproponowałam, 

zostawiam ten temat przewodniczącym komisji. 

 

Ad.27. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XXV Sesji 

Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz. 11.15. 

 

Liczba załączników: 3. 

 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20170428. 

 

 

 

Protokołowała:                                                              Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                       Elżbieta Regulska       

 

 

 

 


